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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE L’ASSOCIACIÓ DE
MARES I PARES D’ALUMNES DE L’ESCOLA PÀLCAM

SESSIÓ Núm.: 001/2023
CARÀCTER: Ordinària. Data: 24 d’octubre de 2023
HORARI: de 19:30 a 21:10 h.
LLOC : Aula Pàlcam

Membres de la Junta assistents :
Mónica Farreras, Presidenta
Núria Oliver, Vicepresidenta
Núria Álamo, Tresorer
Josep Recio, Secretari
Sònia Serra, Jorge Ares, Joan Hernández, Cristina Álvarez, Daniel Pozo, vocals.

Assistència de socis: Assisteixen presencialment 18 socis i 25 en línia.

ORDRE DEL DIA:
.- Representació de l’AMPA i canvi de la Junta.
.- Millores a l’escola.
.- Beneficis per als socis.
.- Activitats en les que col·labora l’AMPA
.- Noves fites de l’AMPA.
.-Tancament econòmic 2022-2023.
.- Pressupost econòmic curs 2023-2024.
.- Qüestions i preguntes.
.- Votacions nous membres de l’AMPA.

A les 19:15 hores, la presidenta obre la sessió. Presenta davant de tots els socis un Power Point amb tots els
punts de l’ordre del dia, que passa a explicar:

.- REPRESENTACIÓ DE L’AMPA
Es presenten els membres de la Junta de l’Ampa, s’informa que les reunions són els 1r i 3r dimarts de cada mes
presencialment a l’escola.
Qualsevol soci pot exposar els seus problemes o queixes fent servir un avís a la pàgina web de l’Ampa on es
dona cita al pare/mare per poder parlar del problema plantejat.
Es presenta la distribució segons cursos dels pares de la Junta, veient que queden cobertes totes les etapes.
S’indica que queden tres places lliures i que s’han presentat 6 persones per cobrir-les, pel que es realitzarà una
votació al final de la sessió per escollir els nous representants. Les 6 persones que es presenten són:
Marta Fos, Shandra Gudin, Luis Alberto Fernández, Francesc Costa, Laura Campillo i Laia Peña
S’indica que la quota anual de l’AMPA es manté en 30 € per família.

.- MILLORES A L’ESCOLA :
Es comenten les dues millores que s’han dut a terme al Dinamis:
● Arranjament d’una claraboia
● Renovació de la recepció del Dinamis
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.- BENEFICIS PER ALS SOCIS
Es comenta que l’AMPA és un nexe d’unió entre les famílies i ‘escola.

Es presenten els beneficis de ser soci: tots els socis i durant tots els cursos, des d’I3 a Batxillerat, es beneficien
d’alguna activitat subvencionada parcial o totalment per l’AMPA.
● Des d’I3 a 4t de Primària l’escola subvenciona parcialment o totalment una excursió durant el curs.
● A 5è i 6è de Primària es participa a la festa dels avis i en la festa de graduació respectivament.
● A 1r i 3r d’ESO es subvenciona parcialment o totalment una excursió durant el curs.
● A 2n d’ESO es fa una aportació al viatge a Eurodisney/París.
● A 4t d’ESO es paga una excursió a Waterworld a final de curs.
● A Batxillerat es fa una aportació al viatge d’Itàlia i Madrid, i a la festa de graduació final de 2n de batxillerat

es paguen les orles.

.- ACTIVITATS EN LES QUE COL·LABORA L’AMPA
Es comenten els actes en què participa i col·labora l’AMPA:
● Marató de TV3: Es mostra la recaptació aconseguida els dos darrers anys que s’ha celebrat.
● Cursa Memorial Mercè Pàlcam.
● 12 h. Basquet Pàlcam.
● Festa fi curs infantil.
● Entrega premis St. Jordi.
● Tallers per als alumnes en horari lectiu (Reanimació Cardiopulmonar (RCP) – 2n i 4t EP i 3r ESO).

.- NOVES FITES DE L’AMPA:
Es presenten les noves fites que l’AMPA es marca per a aquest exercici:
● Pacificació del carrer Rosalia de Castro incloent l’escola en el programa PROTEGIM LES ESCOLES

(actualment aturat), indicant que l’escola està a la llista. Per part de l’escola també s’ha sol·licitat la
pacificació del carrer.

● Es notifica el canvi que es farà de la denominació AMPA a AFA (Associació de Famílies d’Alumnes). Ningú
hi posa cap objecció. A partir d’aquesta assemblea la denominació passarà a ser AFA.

● Promoure xerrades d’interès per a les famílies, com per exemple la pornografia, els perills de les xarxes,
educació sexual i afectiva. Es comenta que l’escola també mostra interès perquè des de l’AMPA es
realitzin aquest tipus de xerrades.

● Fraccionament del pagament cost dels llibres. Es comenta que és un tema complicat que haurà de
gestionar l’escola i que des de l’AMPA seguirem donant suport.

● Es volen crear focus grups constituïts per pares, escola i AMPA on es puguin tractar temes d’interès divers.
Es posa l’exemple de 4t d’ESO on no hi ha viatge (només excursió) i els pares han comentat a l’AMPA que
es podria fer alguna activitat més important donat que és final de cicle.

o Es pregunta com es farien i muntarien aquests focus grups, i seguint l’exemple de 4t d’ESO, aquest
grup es muntaria amb els pares que han enviat els correus de queixa. Es tractarien temes que
arribessin com a queixa a l’AMPA per grups de pares.

o Una persona que assisteix a la sala comenta que s’ha de veure com es fan aquests focus grups de
manera que hi hagi la màxima representació i difusió possible del que es vol tractar. Es diu que
des de l’AMPA no ho hem fet mai i hem de veure com gestionar-ho.

o El debat se centra en l’exemple de 4t d’ESO, però s’indica que es pot tractar qualsevol tema o
preocupació que traslladin un grup de pares a l’AMPA.
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.- TANCAMENT ECONÒMIC CURS 2022-2023:
Es mostra el detall de tots els ingressos i les despeses durant aquest curs i s’indica que els números estan oberts
a tothom que els vulgui consultar. Es presenten les despeses i s’indica que ha quedat un romanent d’un total
de 12.059,99 €. Aquest romanent s’aplicarà en les despeses de l’exercici 2023-2024.
S’explica que la diferència en els imports ve donada pel total de nens socis de l’AMPA que van a les diferents
activitats.
Cap soci té dubtes i s’aproven.

.- PRESSUPOST ECONÒMIC CURS 2023-2024:
Es presenta el pressupost d’aquest any, el romanent i es diu que es manté la quota de 30 €, mantenint les
mateixes activitats de l’any passat.
Ningú presenta cap objecció i s’aprova el pressupost de l’any.

Es comenten els punts següents:
● Un assistent comenta que no saben quan es paga l’AMPA. El rebut es domicilia i s’envia al mateix moment

que el rebut de l’escola. Planteja també enviar un correu electrònic als socis indicant el proper enviament
del pagament. Fins que l’AMPA no tingui la base de dades (proveïda per l’escola) no podem emetre les
factures, depenem de l’escola per poder fer l’enviament dels rebuts. Normalment es passa el rebut entre
novembre i desembre.

● Merche Conde pregunta per què es posen diners a la cursa PALCAM si hi ha gent que no és de l’AMPA,
com a exemple d’on es podrien reduir despeses en cas de necessitar-ho i donat que han pujat els
impagaments. Lluis comenta que la cursa, per exemple, fa conèixer l’escola al barri i promociona l’escola
davant del barri i la ciutat.

.- QÜESTIONS I PREGUNTES 1:
Es comença per respondre les preguntes prèviament rebudes a l’AMPA:

1.- Queixa per la qualitat dels xandalls
La persona que ha enviat la queixa no està a l’assemblea però hi ha quòrum quant a aquest tema. S’indica
que ja s’ha comentat a l’escola. Fa uns anys es va canviar la qualitat de la roba, però segueix havent-hi queixes.
Es segueix comunicant a l’escola que les samarretes no són bones.
Mónica Sagrera indica que li produeix èczemes a la pell. Merche Conde diu que a la seva filla també li provoca
èczemes i que les samarretes haurien de ser de cotó, o com a mínim donar l’opció que poguessin ser-ne.

2. - Cristina Lecha va enviar correu electrònic pel tema de 4t d’ESO.
Diu que els altres cursos de  final d’etapa sí es fa comiat, però no a 4t d’ESO. Comenta que no entén per què
a 6è primària es fa festa de graduació i no es fa a 4t d’ESO quan molts dels alumnes deixen l’escola en aquest
curs. Diu que des de l’escola li han dit que no contemplen fer una festa de graduació.
Se li comenta el tema dels focus grups comentat anteriorment per parlar de què es pot fer i veure quines
activitats es poden dur a terme. L’apuntem per al grup.

A partir d’aquí surten diverses consideracions al voltants dels focus grups i altres temes:

● Surt el tema de designar un pare delegat de cada classe que pugui centralitzar els temes o preocupacions
que puguin tenir les famílies de la classe i encaminar-los de manera centralitzada cap a l’AMPA o cap a
l’escola. És una proposta interessant, que en altres escoles s’ha implantat, i que es podria considerar a
l’escola.
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● La presidenta comenta que entenem els focus grups com a grups de pluges d’idees sobre temes concrets
i que després es poden traslladar a l’escola, que serà qui en última instància decidirà si l’activitat es fa o
no.

● Dani Pozo explica la distancia entre escola i pares per recollir les idees dels pares. Per tal de reduir
aquesta circumstància es munten els focus grups i treure idees que presentar a l’escola.

● Un assistent pregunta per què només hi ha una assemblea anual. Es respon que l’AMPA es reuneix cada
15 dies i la gent pot venir a exposar els problemes previ avís via correu, però no estar presents a les
reunions perquè aquestes són operatives i de treball per tractar i preparar diversos temes, com per
exemple la preparació de la pròxima activitat, la Marató.

● Altres assistents indiquen que és important donar màxima difusió als correus i a les vies de comunicació
amb l’AMPA perquè les famílies fessin més comunicacions. Des de l’AMPA indiquem que seria bo fer una
campanya de comunicació sobre l’AMPA i que per aquesta assemblea ja s’han enviat flyers per whatsapp
per donar màxima difusió a l’assemblea.

● Lluís Fernández indica que és molt important començar a conscienciar a les famílies d’I3 sobre la
importància de l’AMPA per al futur.

● Es pregunta pel tema dels impagats i s’explica que la majoria provenen de gent que paga en efectiu a
l’escola i als que s’envia un correu indicant que han de fer transferència a l’AMPA. En aquest cas, es
contacta amb la família indicant que s’ha retornat el rebut.

Abans de seguir amb la resta de temes, se sol·licita fer la votació de les candidatures, ja que hi ha gent que ha
de marxar i vol participar en la votació.

.- VOTACIONS NOUS MEMBRES DE L’AMPA

Es presenten les candidatures següents:

● Francesc Costa, pare de 1r primària, advocat, es presenta perquè vol col·laborar amb l’escola i formar
part de la gran família Pàlcam i aportar la seva experiència professional (per exemple pacificació del
carrer, problemes amb administracions).

● Luís Fernández, 1r batxillerat, agraeix la feina que fa l’AMPA per tots els anys que porta a l’escola i veu
que tenia un deute amb l’AMPA i escola i per això es presenta aquest any.

● Laura Campillo, mare d’I5, mestra educació infantil i primària, es presenta perquè sap que hi ha poca
representació d’infantil a l’AMPA.

● Laia Peña, mare 1r primària i 3r primària, psicòloga en educació inclusiva i sempre ha volgut estar a
l’AMPA; hi ha estat en contacte i ha tractat amb altres escoles per la seva professió.

● Shandra Gudin, mare d’I3 , auditora financera , família que sempre ha participat en l’AMPA de l’escola
on ha estat.

● Vanessa Aguilar, mare 1r primària, administrativa, vol tenir més comunicació amb l’escola i AMPA (filla
amb problema parasanitari) per nens amb problemes similars.

Es discuteix com realitzar la votació i finalment es conclou que cada persona podrà votar fins a un màxim de
tres candidatures i sortiran escollits els tres que tinguin més vots.
Es comenta que els membres de l’AMPA no votaran.
Francesc Costa (19 vots) i Vanessa Aguilar (14 vots) surten escollits en primera volta i en tercera posició Laia
Peña i Shandra Gudin queden empatades per la qual cosa es farà una segona votació entre Laia i Shandra.

En segona volta surt escollida Laia Peña.

Es torna a discutir el tema del delegat de classe que ha tingut molt bona acollida i la gent vol implantar-ho.
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Es comenta fer un  llistat de distribució a whatsapp.

.- QÜESTIONS I PREGUNTES 2:

3.- Correu indicant possibles problemes d’amiant a l’escola.
L’Escola contesta que a les instal·lacions no hi ha res. Només hi ha uralita en una instal·lació localitzada al
Dinamis i que ja ho està tractant l’escola.

4.- Queixa per l´ús de l’Ipad
L’escola no ho vol treure ara com ara. És el projecte educatiu que té l’escola. L’AMPA ha tornat a dir-ho a
l’escola.
Cristina Lecha diu que les fundes de l’Ipad no van bé i que es trenquen fàcilment.
Sonia diu que s’ha de revisar el tema dels anys de l’Ipad, la durada que tenen només de tres anys. Per què no
poden durar més i a així no s’hauria de canviar? La Mónica diu que es va votar al Consell Escolar que es
mantenia com estava. L’assegurança dura tres anys i passats aquests anys no hi ha cobertura.
Neus comenta els problemes visuals que poden generar l’ús de l’Ipad.  I també el tema de la pornografia.
Accés a la xarxa de l’Ipad. Tema on volem incidir en les xerrades.
MariNeus Puig comenta que també s’han de fer xerrades de sexualitat. Si hi ha pares que posen problemes,
que es signi una autorització (Merche). -> D’aquí hauria de sortir un focus grup.

5.- Preocupació de famílies d'una classe de 2n cicle de primària per endarreriment del ritme d'aprenentatge
per dificultats de gestió de situacions dins l'aula. Es va informar a l'escola i ja s'han iniciat algunes actuacions
com l'acompanyament, per part de la coordinadora, a la mestra novell substituta i el treball amb el grup
classe. Algunes famílies informen que ja han notat millora.

.- QÜESTIONS PRESENTADES A L’ASSEMBLEA:

1.- Desfibril·lador que hi ha secretaria que estigui visible i ben indicat. Es proposa posar una pancarta i que es
revisi que estigui actualitzat.

2.- Problemes amb les fundes de l’Ipad.
S’ha parlat amb el Marc Miret. Les fundes de l’any passat donaven problemes que es doblegaven i queien i la
marca no es feia responsable dels problemes. La funda d’aquest any és Premium i té un cost elevat. El
problema és la peça del darrere que es trenca. S’ha demanat un stock de peces per canviar-les a les fundes
que es trenquen. Cristina Lecha diu que hi ha molta gent que es queixa que se’ls ha trencat la peça (com a
mínim 8), tot i que només s’han rebut tres incidències a l’escola pel que no es considera que sigui un problema
generalitzat.
Quan s’acabi el curs valoraran si es segueix amb aquesta funda o no.

3.- Es demanen xerrades per tractar de la violència als patis, hi ha moltes queixes de pares de baralles als
patis, sobretot al pati de migdia. Xerrades dirigides als pares per evitar el comentari tipus són coses de nens.

A les 21:10 h. la Presidenta dona per acabada la reunió i agraeix l’assistència de les famílies.


